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PROTOKÓŁ Nr 51 

 LI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Ciechocinka 

z dnia 28 sierpnia 2018 r. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia LI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonała Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Aldona Nocna. Na wstępie odsłuchano hymn RP, a następnie Wiceprzewodnicząca 

powitała wszystkich radnych, osoby zaproszone i gości. Stwierdziła, że jest quorum,  

w obradach uczestniczy 12 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni radni: Włodzimierz 

Słodowicz, Jerzy Sobierajski i Marcin Zajączkowski. 

 

 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad i protokolantów. 

- p. Przewodniczący - Na sekretarza obrad proponuję p. Bartosza Różańskiego, jako 

protokolantkę proponuję p. Katarzynę Turkiewicz. Jeżeli nie usłyszę głosów sprzeciwu 

uznam, że Wysoka Rada zgadza się z tymi propozycjami (nie zgłoszono sprzeciwu). 

 

 

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

- p. Przewodniczący – W porządku obrad mamy kilka projektów. Nastąpiły pewne zmiany  

w stosunku do tego, co dostaliśmy, bo dzisiaj nastąpiło rozbicie pewnych uchwał. Przedstawię 

projekty uchwał: 1/ uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wydm Kotliny Toruńsko-

Bydgoskiej – część wschodnia i zachodnia, 2/ uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu 

Koronowskiego, 3/ uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Północny Pas Rekreacyjny Miasta 

Bydgoszczy, 4/ utworzenie żłobka samorządowego i nadanie mu statutu, 5/ w sprawie 

prowadzenia przez Przedszkole Samorządowe Nr 1 „Bajka” w Ciechocinku obsługi 

finansowo-księgowej, kadrowo-płacowej oraz informatycznej Żłobka Samorządowego 

„Bajeczka” w Ciechocinku. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem takiego porządku procedowania? 

„za” – 12 radnych (jednomyślnie) 

 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwał w następujących sprawach. 

 

1/  Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wydm Kotliny Toruńsko-Bydgoskiej – część 

wschodnia i zachodnia 

 - p. Wiceprzewodnicząca – Przypomnę, co Rada Miejska Ciechocinka proponuje: nie zająć 

stanowiska w sprawie projektu uchwały. Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.  

- r. K. Czajka – Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

- r. P. Kanaś – Podobnie Komisja Finansowa nie zajęła stanowiska w tej sprawie. 

- r. M. Strych – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta jednogłośnie 

zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

- r. T. Dziarski – Komisja Uzdrowiskowa oraz Zdrowia i Opieki Społecznej nie zajęła 

stanowiska w przedmiotowej kwestii. 
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- r. M. Kuszyński – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego również nie zajęła 

stanowiska w tej kwestii. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Nie widzę, przechodzimy do podjęcia uchwały. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały Nr LI/301/18 w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Wydm Kotliny Toruńsko-Bydgoskiej – część wschodnia  

i zachodnia? 

„za” – 12 radnych (jednomyślnie) 

 

 

2/ Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego  

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Podobnie, jest propozycja: Rada Miejska Ciechocinka uchwala, 

co następuje - nie zająć stanowiska w sprawie projektu uchwały. Proszę o wystąpienie 

przedstawicieli komisji.  

- r. K. Czajka – Komisja Rewizyjna również nie zajęła w tej sprawie stanowiska. 

- r. P. Kanaś – Podobnie Komisja Finansowa także nie pochyliła się nad tym projektem. 

- r. M. Strych – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta zaopiniowała 

projekt pozytywnie. 

- r. T. Dziarski – Komisja Uzdrowiskowa nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

- r. M. Kuszyński – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Nie ma chętnych, przechodzimy do podjęcia uchwały. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały Nr LI/302/18 w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego? 

„za” – 12 radnych (jednomyślnie) 

 

3/ Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego  

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Północny Pas Rekreacyjny Miasta 

Bydgoszczy. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Podobnie, proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.  

- r. K. Czajka – Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

- r. P. Kanaś – Podobnie Komisja Finansowa również nie zajęła stanowiska w tej sprawie. 

- r. M. Strych – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta, podobnie, 

jak w poprzednich uchwałach zaopiniowała tenże pozytywnie. 

- r. T. Dziarski – Komisja Uzdrowiskowa nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

- r. M. Kuszyński – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Nie widzę, przechodzimy do podjęcia uchwały. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały Nr LI/303/18 w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Północny Pas Rekreacyjny Miasta Bydgoszczy? 

„za” – 12 radnych (jednomyślnie) 
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4/ Utworzenie żłobka samorządowego i nadanie mu statutu.  

- p. Wiceprzewodnicząca – Bardzo proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.  

- r. K. Czajka – Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska. 

- r. P. Kanaś – Komisja Finansowa również nie zajęła stanowiska w tej sprawie. 

- r. M. Strych – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta opiniuje 

przedłożony projekt jednogłośnie pozytywnie. 

- r. T. Dziarski – Komisja Uzdrowiskowa nie zajęła stanowiska w omawianej kwestii. 

- r. M. Kuszyński – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos?  

- p. M. Ogrodowski – Zastępca Burmistrza – Poproszę Pana mecenasa o wyjaśnienie 

podziału tej pierwotnej uchwały na dwie części, z czego to wynika i konsekwencji tych 

dwóch uchwał, które dzisiaj będą procedowane przez Państwa. 

- Mec. K. Bukowski – Pierwsza uchwała dotyczy utworzenia żłobka, co wynika z realizacji 

programu w ramach Działania 8.4. „Godzenie życia zawodowego i rodzinnego”. Jest to 

uchwała wynikająca z przepisów ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o finansach, które 

mówią o tym, że Rada, aby stworzyć jednostkę organizacyjną, musi podjąć uchwałę, w której 

określa nazwę siedziby, nadaje jej statut, określa mienie, które ma być w zarządzie tej 

jednostki, a jeżeli chodzi o żłobki również takie specyficzne przepisy, jak maksymalna 

wysokość opłaty za wyżywienie w żłobku. Załącznikami do tej uchwały jest statut, a także 

zestawienie mienia, które będzie w zarządzie żłobka. Druga uchwała, w związku z tym, że 

żłobek będzie tego typu jednostką, która nie będzie mieć własnej obsługi administracyjnej, 

księgowej, ustawa o samorządzie gminnym przewiduje możliwość powierzenia danej obsługi 

przez inną jednostkę. Tutaj tą jednostką administracyjną będzie przedszkole. Właściwie 

wszystkie czynności, z wyjątkiem tych wyłączonych przez ustawę, np. wyjątkiem jest 

dysponowanie środkami publicznymi oraz opracowywanie planów finansowych, będą 

realizowane przez Przedszkole Samorządowe Nr 1. Z ustawy o samorządzie gminnym,  

z art. 10a do 10c wynika, iż aby to uczynić należy podjąć oddzielną uchwałę. W tej uchwale 

określa się, która jednostka jest jednostką obsługiwaną i to będzie w tym przypadku żłobek, 

jednostką obsługującą będzie przedszkole, a także zakres obsługi przez jednostkę 

obsługującą, czyli obowiązki jednostki obsługującej. Ten wymóg formalny powoduje to, że 

stało się konieczne, aby zostały wywołane dwa projekty uchwał. Jeżeli są pytanie, to proszę 

bardzo. 

- r. B. Różański – To znaczy, że będziemy procedować te dwie uchwały i Pan może się 

również pod nimi podpisać. 

- Mec. K. Bukowski – Tak, jestem współautorem tych uchwał, jeśli chodzi o redakcję,  

o tworzenie. 

- p. Skarbnik – Pan mecenas nie zwrócił uwagi, ja prosiłam, żeby Pan zwrócił uwagę.  

W projekcie drugiej uchwały w § 2 do obowiązków, nie Urzędu Miejskiego w Ciechocinku, 

tylko „do obowiązków Przedszkola Samorządowego Nr 1 Bajka w Ciechocinku”. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Ja mam uwagi 

redakcyjne, tak na gorąco. Jeżeli chodzi o projekt uchwały w sprawie utworzenia żłobka 

samorządowego i nadania mu statutu: w § 3 jedno słowo jest zbędne „/…/ zostały są /…/”. 

Zostały, czy są?. 

- p. Mec. K. Bukowski – Zostały. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Czyli skreślamy „są”. Kolejna uwaga, § 5 pkt 2 statutu - brakuje 

przecinka, pomiędzy „żłobek”, a  „realizując”. W § 7 pkt 5 wymienia czyje dzieci będą 

przyjmowane w pierwszej kolejności. Według mnie powinno być w pkt. 3 „osób samotnie 

wychowujących dzieci”. Z kolei w kolejnym pkt. 9 „Rekrutacja przeprowadzona zostanie  
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z uwzględnieniem zasady równości kobiet i mężczyzn” i znów przecinek „nie faworyzując 

/…/. W rozdziale V § 9 pkt 3, tam nie pasuje „opłaty, o której mowa /…/”. Chyba opłatę,  

o której mowa, czy opłaty, o których mowa? 

- Mec. K. Bukowski – Opłatę, o której mowa. 

- p. Wiceprzewodnicząca – I powyżej, w § 9, powinien być przecinek przed słowem 

„ustaloną” oraz przecinek przed „zostaną”, bo to jest zdanie środkowe i to jest przejrzyste 

wtedy. 

- p. Mec. K. Bukowski – W statucie, w § 7, proszę o poprawienie numeracji, ponieważ jest 

dwa razy ust. 6, więc nastąpi przesunięcie numerów o jeden dalej. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Czy ktoś z Państwa jeszcze zauważył na gorąco jakieś poprawki? 

- p. Skarbnik – Jeżeli jest mowa o kolejności, to na samym początku statutu jest § 1 i § 3, nie 

ma drugiego, więc wszystkie paragrafy powinny mieć zmienioną kolejność. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Czyli nie tylko punkty, ale i paragrafy muszą być przesunięte. Czy 

ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos. Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały Nr LI/304/18 w sprawie utworzenia żłobka 

samorządowego i nadania mu statutu wraz z poprawkami językowymi, o których 

mówiliśmy? 

„za” – 12 radnych (jednomyślnie) 

 

 

5/ Prowadzenie przez Przedszkole Samorządowe Nr 1 „Bajka” w Ciechocinku obsługi 

finansowo-księgowej, kadrowo-płacowej oraz informatycznej Żłobka Samorządowego 

„Bajeczka” w Ciechocinku. 

- p. Wiceprzewodnicząca – Bardzo proszę o wystąpienia przedstawicieli komisji.  

- r. K. Czajka – Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska. 

- r. P. Kanaś – Komisja Finansowa również nie zajęła stanowiska w sprawie projektu tej 

uchwały. 

- r. M. Strych – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta zaopiniowała 

projekt pozytywnie. 

- r. T. Dziarski – Komisja Uzdrowiskowa oraz Zdrowia i Opieki Społecznej nie zajęła 

stanowiska w przedmiotowej kwestii. 

- r. M. Kuszyński – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego nie zajęła stanowiska  

w sprawie projektu tej uchwały. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Nie ma chętnych, przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały Nr LI/305/18 w sprawie prowadzenia przez 

Przedszkole Samorządowe Nr 1 „Bajka” w Ciechocinku obsługi finansowo-księgowej, 

kadrowo-płacowej oraz informatycznej Żłobka Samorządowego „Bajeczka”  

w Ciechocinku ze zmianą w § 2? 

„za” – 12 radnych (jednomyślnie) 

 

Dziękuję bardzo, wyczerpaliśmy porządek obrad. 

 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad L nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Ciechocinka kadencji 

2014-2018. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskie dokonała zamknięcia obrad LI nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej Ciechocinka kadencji 2014-2018. 
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Na zakończenie odsłuchano hymn RP. 

 

Czas trwania sesji: od godz. 15.15 do godz. 15.35. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała                           Sekretarz obrad               Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Katarzyna Turkiewicz              Bartosz Różański                             Aldona Nocna 

 

 

 


